
L«oposici� de Platja d«Aro defensa que es fes el projecte de

la Masia Bas
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L'oposici� de l'Ajuntament de Castell-Platja d'Aro va mostrar el seu desacord amb la redistribuci� dels 800.000

euros del Puosc que estaven destinats a la reforma i adequaci� de l'entorn de la Masia Bas, 150.000 dels quals

serviran per l'ampliaci� de la planta baixa de l'Ajuntament, cosa que va centrar les principals cr�tiques ja que

consideren que aquestes obres s�n "peda�os". L'equip de govern (CiU i PP) veu necess�ria aquesta ampliaci�

de la planta baixa per fer un moviment de peces que por ti l'Hotel d'Entitats a les actuals depend�ncies

d'Urbanisme, a l'edif ici del banc de Madrid.

Estel Rodr�guez (ERC) no veu l'ampliaci� de la casa consistorial "necess�ria ni priorit�ria" i, malgrat que "�s molt

desitjable l'hotel d'entitats, no cal fer-lo el primer any de mandat". A m�s, va apuntar que les obres a la Masia

Bas "s'han ajornat massa temps i sempre sorgeixen altres prioritats". Per ICV, Pedro Torres va sostenir que

l'actual Ajuntament �s un edif ici "obsolet" i que ara es tenia "una opor tunitat �nica" per desenvolupar l'entorn de

la Masia Bas ja que les subvencions cobrien quasi un mili� d'euros de l'1,5 del pressupost del projecte. Finalment,

Dolors Padilla (PSC) va manifestar que l'�nic que es fa �s "posar m�s peda�os quan l'espai �s el mateix" i que el

pis del banc de Madrid pot tenir altres usos.
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